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Abstract (en)
[origin: US4506642A] The invention relates to an electric gas pedal for automotive vehicles having a desired-value transmitter 1 from which a
desired-value signal can be fed to an electronic controller unit 3. The controller unit 3 controls by means of electric signals a setting member 4
which controls the motor power via a displacement device. In order to make optimum adjustment of this electric gas pedal possible in a simple and
economical manner, the actual setting range possible for the displacement device is determined and stored as effective desired setting range of the
controller unit 3 in the latter.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein elektrisches Gaspedal für Kraftfahrzeuge mit einem Sollwertgeber (1), von dem einer elektronischen Reglereinheit (3)
ein Sollwertsignal zuleitbar ist. Die Reglereinheit (3) steuert durch elektrische Signale ein Stellglied (4), welches über eine Verstelleinrichtung die
Motorleistung steuert. Um auf einfache und billige Weise eine optimale Einjustierung dieses elektrischen Gaspedals zu ermöglichen, wird der
effektiv mögliche Iststellbereich der Verstelleinrichtung ermittelt und als effektiver Sollstellbereich der Reglereinheit (3) in dieser gespeichert.
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